
Klasa:  
Ur.Broj:  
  
                  
          Zapisnik sa sjednice Učiteljskog vijeća koja je održana 9.2.2021. u 17 sati  
  
 
 
Dnevni red:  

1. Izbor članova komisije  
2. Razno 

 

Opravdano odsutni:  Ema Velčić , Daria Acinger, Marin Cucančić  i Dionea Kraljić 
Stošić 
  
  
Sjednicom predsjeda ravnateljica  Dunja Kučan Nikolić 
  
  
Ad.1)  
Ravnateljica nas je obavijestila da će se izvršiti izbor novih članova u Školski odbor 
koji bi na toj funkciji bili naredne četiri godine. Danas ćemo odabrati tri člana komisije 
i njihove zamjenike koji će kontrolirati ispravnost u glasanju za dva člana Školskog 
odbora iz reda Učiteljskog vijeća, sukladno Statutu nužno je prikupiti minimalno četiri 
kandidature. Četiri člana Školskog obora moraju biti pripadnici talijanske manjine. 
Što se tiče odabira člana iz reda Zbora radnika, dogovor je da  će se izbor započeti 
za 15 dana jer je procedura drugačija. 
 
Odabrani su članovi. 
Članovi komisije su : Izabela Lasan, Romina Sirotnjak  i Laura Buškulić a zamjenice 
su Nadija Jelušić,  Vesna Čavić-Stanojević i Fabiola Mijailović. 
Članovi komisije su izabrali Izabelu Lasan kao predsjednicu. 
Zainteresirani kandidati moraju do iduće sjednice istaknuti kandidature Izbornoj 
komisiji. Kandidati koji se pozivaju na pripadnost talijanskoj nacionalnoj manjini 
moraju uz kandidaturu podnijeti i izvod iz biračkog spiska kojim dokazuju pripadnost 
talijanskoj manjini.  
Nakon sljedeće sjednice kad potvrdimo kandidate za ulazak u Školski odbor, provesti 

će se izbori koji će trajati 3 dana. Glasački listići ubacivat će se u kutiju koja će biti 

smještena u prostoru tajništva. 

Ad. 2) 

- Razmotrene su zamolbe za upis učenika iz Kolumbije te nakon sto se komisija 

sastala,  ustanovljeno je da bi djeci bilo puno teže  školovanje  u našoj školi jer 

manjinske škole nisu u mogućnosti ponuditi pripremnu nastavu koja bi im bila 

potrebna stoga  su molbe odbijene. 

- Danas je poslan zahtjev više prosvjetne inspektorice  za uvid u E-dnevnik naše 

škole  te će joj od sutra isti  biti omogućen. 



- Nakon više mjeseci , radovi CARNET mreže su završeni, te  je sad u prostoru cijele 

škole omogućena internetska veza  iste jačine signala. Mreži pristupamo s našeg 

maila škole.hr i s našim lozinkama. 

- Ravnateljica je najavila odlazak na nastavu te nas je pozvala da se sami prijavimo i 

odaberemo termin dolaska.  

- Predstavnica Sindikata Henriet Bilandžić nas je detaljno uputila u mogućnosti i 

prava ukoliko odlučimo podići privatnu tužbu i tužiti Školu za nedovoljni iznos u  

isplati plaća u određenom vremenskom periodu. 

- Razrednici su zamoljeni da razgovaraju s učenicima o pravilnom korištenju toaleta. 

- Ravnateljica nas je zamolila da se i dalje pridržavamo Covid mjera. 

- Sljedeća sjednica održati će se za dva tjedna, 23.2.2021.  

 

  

Zapisničar:       Ravnateljica: 

Maša Cabas, v.r.      Dunja Kučan Nikolić, v.r. 

                                                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 


